

[English version below]

Signature d'un accord entre la SAIF et SHARE IS MORE

Paris, le 10 avril 2024

SHARE IS MORE et la SAIF annoncent la conclusion entre elles d'un accord général au titre des exploitations des œuvres des auteurs et autrices de la SAIF sur le site www.shareismore.com.

La SAIF se réjouit de la signature de ce premier accord avec une plateforme de promotion de l'architecture qui garantit une rémunération aux auteurs et autrices ainsi que le respect de leurs droits.

À propos de la SAIF

La SAIF est un organisme de gestion collective dont la mission est de défendre, percevoir et répartir les droits des auteurs et autrices des arts visuels. Elle est née de leur volonté de défendre collectivement leurs droits, notamment dans l'univers numérique. Elle représente aujourd'hui plus de 8 500 membres de tous les arts visuels : architecture, design, photographie, dessin, illustration, graphisme, peinture, art plastique, sculpture, etc.

À propos de SHARE IS MORE

SHARE IS MORE est une plateforme consacrée à l'architecture permettant, via une carte du monde interactive, de découvrir, de géolocaliser et d'illustrer les constructions architecturales remarquables et ses acteurs.

Contact presse :
[**communication@saif.fr**](mailto:communication@saif.fr)

Agreement signed between SAIF and SHARE IS MORE

Paris, April 10th 2024

SHARE IS MORE and SAIF announce the conclusion of a general agreement concerning the use of works of SAIF's authors on the website: www.shareismore.com.

SAIF is delighted to have signed this first agreement with an online platform dedicated to the promotion of architecture, which guarantees remuneration for authors and respect for their rights.

About SAIF

SAIF is a French authors' society whose mission is to defend, collect and distribute author's rights to visual artists. Created in 1999, SAIF was established by artists who wished to collectively defend their rights. Today it has more than 8,500 members from all fields of the visual arts: architecture, design, photography, drawing, illustration, graphic design, painting, fine art, sculpture, etc.

About Share is more

SHARE IS MORE is an online platform dedicated to architecture, enabling to discover, geolocate and illustrate remarkable architectural constructions and their protagonists through an interactive world map.

Press inquiries:
[**communication@saif.fr**](mailto:communication@saif.fr)